

Shifting is a pop-up art tour initiated by Galerie Urs Meile Beijing-Lucerne in Ardez, Engadin, Switzerland, which will be open throughout the summer of 2020. In otherwise inaccessible rooms —such as the disused village cheese dairy, a historic cow barn, and a private coal cellar—visitors will encounter site-specific works by artists and be able to explore the historic village at the same time. The gallery owners' private home will serve as a pop-up exhibition space, where a cross-section of the gallery's program will be on display.

Shifting ist ein temporärer Art Parcours initiiert von der Galerie Urs Meile Beijing-Luzern in Ardez, Engadin, im Sommer 2020. In sonst nicht zugänglichen Räumen – wie der stillgelegten Dorfkäserei, einem historischen Kuhstall oder einem privaten Kohlenkeller – begegnen die Besucher site-spezifischen Arbeiten und entdecken gleichzeitig das historische Dorf. Die Galeristen öffnen ihr Privathaus und zeigen in einer Pop-Up Ausstellung einen Querschnitt durch das Galerieprogramm.

Opening
Saturday, August 8th, 2020
4–7 pm

August 8–29, 2020
Wednesday–Saturday, 3–6 pm
or by appointment

Vernissage
Samstag, 8. August 2020
16–19 Uhr

8.–29. August 2020
Mittwoch–Samstag, 15–18 Uhr
oder nach Vereinbarung

Galerie Urs Meile Ardez
Bröl 63
7546 Ardez, Switzerland

www.galerieursmeile.com
ardez@galerieursmeile.com

Galerie Urs Meile Lucerne
Rosenberghöhe 4
6004 Lucerne, Switzerland

Contact / Kontakt: Karin Seiz
ardez@galerieursmeile.com
+41 (0)76 320 24 43

@galerieursmeile_beijinglucerne
#galerieursmeile_ardezartparcours

Galerie Urs Meile Beijing
No. 104 Caochangdi, Chaoyang district
100015 Beijing, China

Aug 8–29
2020

S h

Pop-up

i ft

Art Parcours

i n g

Ardez GR

Ai Weiwei

AW Chasa Crush 117

Mirko Baselgia

MB Chasa Plazetta, Plazetta 67

Hu Qingyan

HO Chascharia, Quadras 52

Rebekka Steiger

RS Brölet 45 (Access from Veà da Quadras through the garden. / Zugang von der Veà da Quadras durch den Garten.)

Tobias Rehberger

TR Bröl 62

Marion Baruch

Cao Yu

Michel Comte

Tanya Goel

Ju Ting

Li Gang

Qiu Shihua

Shao Fan

Julia Steiner

Not Vital

Wang Xingwei

Xie Nanxing

Yang Mushi

Zhang Xuerui

G Galerie Urs Meile, Bröl 63

